
Lesson: Adverbs of manner 

Target structure: Induction motors 

Summary: "By the end of the lesson, the students will have learned about adverbs of manner using 

the context of induction motors. 

 

"Induction motors are widely used in industrial applications because they operate efficiently and 

require minimal maintenance. They function automatically by inducing a current in the rotor without 

direct electrical connections. When an alternating current flows through the stator windings, a 

rotating magnetic field is rapidly generated, causing the rotor to spin smoothly. Unlike other types of 

motors, induction motors respond steadily to load variations and can handle heavy-duty operations 

reliably. Engineers design these motors carefully to ensure they dissipate heat effectively and 

function safely under different conditions. With proper maintenance, they can perform consistently 

over long periods, making them essential for modern industrial systems. 

 

Les moteurs à induction sont largement utilisés dans les applications industrielles, car ils fonctionnent 

efficacement et nécessitent peu d’entretien. Ils fonctionnent automatiquement en induisant un 

courant dans le rotor sans connexions électriques directes. Lorsqu’un courant alternatif traverse les 

enroulements du stator, un champ magnétique tournant est rapidement généré, ce qui fait tourner le 

rotor doucement. Contrairement à d’autres types de moteurs, les moteurs à induction réagissent de 

manière stable aux variations de charge et peuvent supporter des opérations intensives de manière 

fiable. Les ingénieurs conçoivent ces moteurs soigneusement pour assurer une dissipation thermique 

efficace et un fonctionnement sécurisé dans différentes conditions. Avec un entretien approprié, ils 

peuvent fonctionner de manière constante sur de longues périodes, ce qui les rend indispensables 

aux systèmes industriels modernes. 

 

What is an adverb of manner?: 

Adverbs of manner describe how an action is performed. They usually answer the question "How?" 

and are often formed by adding "-ly" to adjectives. 

Les adverbes de manière décrivent la façon dont une action est exécutée. Ils répondent généralement 

à la question « Comment ? » et sont souvent formés en ajoutant « -ly » aux adjectifs. 

 



 

 

 

2. Rules for Using Adverbs of Manner: 

• Most adverbs are formed by adding "-ly" to adjectives (efficient → efficiently). 

• Some adverbs are irregular, like fast (not fastly). 

• Adverbs usually come after the verb (The rotor spins smoothly). 

• If there’s an object, the adverb comes after it (Engineers design the motor carefully).  

 

2. Règles d'utilisation des adverbes de manière : 

La plupart des adverbes sont formés en ajoutant « -ly » aux adjectifs (efficient → efficiently). 

Certains adverbes sont irréguliers, comme fast (et non fastly). 

Les adverbes se placent généralement après le verbe (The rotor spins smoothly). 

S'il y a un objet, l'adverbe vient après lui (Engineers design the motor carefully). 

 


